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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen szakmai egyeztetések történtek a Debreceni 
Egyetem „modellváltása” kapcsán?" 

Dr. Palkovics László innovációs és technológiai miniszter

Milyen szakmai egyeztetések történtek a Debreceni Egyetem „modellváltása” kapcsán?

Tisztelt Miniszter úr!

A Debreceni Egyetem „modellváltásával” kapcsolatban a hivatalos kormányzati kommunikáció 
„széleskörű és intenzív” előzetes egyeztetésről beszél. Huszonegy debreceni professzor 
(valamennyien az MTA doktorai, hatan közülük akadémikusok) azonban január 24-én közös 
állásfoglalásban cáfolta ezt az állítást.

Kérdezem ezért Miniszter urat: milyen szakmai egyeztetések történtek a Debreceni Egyetem 
„modellváltása” kapcsán?

Kik vettek részt az Innovációs és Technológiai Minisztérium részéről ezeken a szakmai 
egyeztetéseken? 

Kik vettek részt a Debreceni Egyetem részéről ezeken a szakmai egyeztetéseken? 

Hány fordulója volt ezeknek a szakmai egyeztetéseknek? 

Mikor (év/hó/nap) történtek ezek a szakmai egyeztetések? 

Készültek-e jegyzőkönyvek/emlékeztetők ezekről a szakmai egyeztetésekről? Ha nem, miért nem? 
Ha igen, hol érhetők el ezek? 

A Debreceni Egyetem oktatóinak és hallgatóinak észrevételeiből, javaslataiból konkrétan melyeket 



fogják tekintetbe venni a „modellváltás” végrehajtása során? 

Válaszát előre is köszönöm!

üdvözlettel,

Demeter Márta és Keresztes László Lóránt

1


